
Vragen voor het vragenuur van 19 april 2023 van 15.30 – 16.20 uur (nieuwe raadzaal)

I Vragen van de fractie van GroenLinks over HPV-priklocatie (Benni Leemhuis)

Deze week vindt een grootschalige prikactie door de GGD in Groningen plaats voor de HPV-
vaccinatie. Één van de locaties bevindt zich op het bedrijventerreintje 't Witte Lam. De locatie is voor 
fietsers slechts bereikbaar door de zeer drukke Groningerweg over te steken. Deze weg functioneert 
op die plek feitelijk als een drukke op en afrit van de Noordelijke ringweg en de toegestane snelheid 
van 50 km/u die daar geldt wordt daar regelmatig overschreden door automobilisten. Ook de situatie
rondom de priklocatie waarbij veel automobilisten met hun kinderen naar de priklocatie komen 
mengt niet goed met de ouders met kinderen die op de fiets naar de locatie komen. 

Veel inwoners van Groningen beschikken al dan niet bewust niet over auto's, anderen kiezen bewust 
om zelf en met hun kinderen te fietsen, omdat dat een gezonde en duurzame vervoerswijze is. De 
fractie van GroenLinks is van mening dat om beide redenen priklocaties voor vaccinaties altijd 
optimaal en veilig per fiets (maar ook met het OV) bereikbaar zouden moeten zijn in de gemeente 
Groningen. Ook tijdens de corona-crisis heeft de fractie zich regelmatig sterkgemaakt voor de goede 
fiets-bereikbaarheid van priklocaties. De fractie is daarom ook verbaasd over de keuze van deze 
locatie. Uitgangspunt van beleid van de gemeente Groningen conform de mobiliteitsvisie is immers 
'lopen en fiets eerst, dan OV'. Dat zou ook voor de bereikbaarheid van publieke (gemeentelijke) 
voorzieningen moeten gelden. 

Bovenstaande leidt voor GroenLinks (Femke Folkerts en Benni Leemhuis) tot de volgende vraag:

 Waarom kiest de GGD Groningen dergelijke locaties voor vaccinaties, die slecht en onprettige
bereikbaar zijn voor fietsers?

 Onderschrijft het college de noodzaak voor priklocaties in de gemeente Groningen die goed 
en veilig en prettig bereikbaar zijn voor fietsers? Wat vindt het college van de college van 
met name deze locatie? En van de onprettige verkeerssituatie die - zoals hierboven 
beschreven - die met zich meebrengt? 

 Is het college bereid er bij de GGD Groningen op aan te dringen altijd voor goed bereikbare 
vaccinatielocaties te kiezen voor met name fietsers en OV-gebruikers? 
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